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Zápis z 27. zasedání zastupitelstva obce Třemešná  
konaného dne 29. 4. 2021 

 
Přítomní: R. Kocián,  Z. Pecháček, M. Peterová, J. Kománek, F. Pašas, T. Salvet, L.Králová, 
R. Zahradník 
Omluveni: P. Baron 
 
 
Zasedání zahájil a řídil starosta obce. Konstatoval, že zasedání bylo svoláno včas a řádně, a je 
přítomna nadpoloviční většina zastupitelstva. 
  
starosta - dovolte mi, abych Vás informoval o tom, že z dnešního jednání ZO se pořizuje 
audiozáznam, který je nezbytný pro ochranu práv a právem chráněných zájmů správce nebo 
dotčené osoby podle § 5 odst. 2 písm. e)zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
a o změně některých zákonů. Diktafon je statický a zabírá pouze prostor pro zastupitele 
a řečníky z řad veřejnosti. Tento záznam nebude zveřejněn na webových stránkách obce. 
Pokud fyzická osoba, k níž se osobní údaje vztahují, žádá o vypuštění osobních údajů, uplatní 
své právo ve smyslu § 21 zákona o ochraně osobních údajů. 
 
starosta určil: 
Ověřovatelé zápisu: L.Králová, T.Salvet  
Zapisovatelem: R.Zahradník 
 
Návrh na složení návrhové komise: 
předseda –  Z.Pecháček 
členové – F.Pašas,  J.Kománek 

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 375/27/2021 bylo schváleno. 
 
Zápis byl před zveřejněním připomínkován a doplněn. 
 
Návrh programu  
 
1. Zahájení – určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Volba ověřovatelů zápisu, schválení programu 
3. Rozpočtová opatření 
4. Závěrečný účet obce za rok 2020 
5. Smlouvy o NFV - Kotlíkové dotace 2021 
6. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 2021 
7. Smlouvy s MSK a SZIF 
8. Informace starosty  
9. Diskuse 
10. Závěr 
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Starosta – vyzval zastupitele k doplnění programu 
Návrhy na doplnění programu nebyly podány. 
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 376/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
3. Rozpočtová opatření 
 
 
RO č. 4/2021 - mění objem rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o neinvestiční 
dotaci na studii Nakládání s odpadními vodami ve výši  240 000,- Kč 
RO č. 5/2021 - mění objem  rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o kompenzační 
bonus ve výši  39 703,23- Kč 
RO č. 6/2021 - mění objem  rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o dotaci na VPP 
ve výši  773 100,- Kč 
RO č. 7/2021 - mění objem  rozpočtu v příjmové a výdajové části. Jedná se o dotaci na 
vybavení KD ve výši  469 480,- Kč 
 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí. 
 
 
4. Závěrečný účet obce za rok 2020 
 
Starosta – Návrh Závěrečného účtu obce za rok 2020 byl zveřejněn na úřední desce od 
11.3.2021 
 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje Závěrečný účet obce Třemešná za rok 2020 a to bez výhrad.  

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 377/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
5. Smlouvy o NFV 
 
Starosta - žádosti občanů, kteří uspěli s žádostí o výměnu kotle u MSK, na poskytnutí  

Návratné finanční výpomoci (NFV) obce Třemešná za účelem výměny kotle u své 
nemovitosti v obci Třemešná se rozšíří o uchazeče.  

 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje poskytnutí návratné finanční výpomoci na výměnu kotle. v obci Třemešná u 
žadatelů, vlastníků nemovitostí v obci Třemešná č.p. 
Miroslav Číž, Třemešná 132, Třemešná 793 82 
Klimešová Marie, Třemešná 388, Třemešná 793 82    

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 378/27/2021 bylo schváleno. 
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Návrh na usnesení 
ZO schvaluje uzavření Smlouvy č. 5/2021 s Miroslav Číž, Třemešná 132, Třemešná 793 82 
na bezúročnou návratnou finanční výpomoc, účelově určenou k úhradě uznatelných výdajů na 
výměnu kotle ve výši 130 000,-Kč  
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 379/27/2021 bylo schváleno. 
 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje uzavření Smlouvy č. 6/2021 s Marie Klimešová, Třemešná 388, Třemešná 793 
82 na bezúročnou návratnou finanční výpomoc, účelově určenou k úhradě uznatelných výdajů 
na výměnu kotle ve výši 200 000,-Kč  
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 380/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
6. Nákup, prodej a věcná břemena k pozemkům 
 
 
Starosta – zastupitelstvo schválilo záměr prodeje pozemku Prodej pozemku parc.č. 2422/2  

z důvodu umístění kolejového svršku 
 
 
Návrh na usnesení 
Zastupitelstvo obce Třemešná schvaluje prodej pozemků  parc.č. 2422/2 v k. ú. Třemešná, 
ostatní plochy o výměře 296  m2 za cenu 8880 Kč bez DPH Správě železnic s.p.,  Kupující 
uhradí GP znalecký posudek ve výši 3000 + 21% DPH a náklady spojené s převodem 
nemovitostí. 
 
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 381/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
7. Smluvy s MSK a SZIF 
 
Starosta – obce uspěla s podanými žádostmi na MSK o dotaci 
 

1. Projekt „Revitalizace továrního areálu-II.etapa“ jehož předmětem je rekonstrukce 
střechy hlavní budovy továrního areálu včetně zpevnění podlahy půdního prostoru 
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Návrh na usnesení 
ZO schvaluje Smlouvu s MSK o poskytnutí dotace týkající projektu s názvem „Revitalizace 
továrního areálu-II.etapa“.  

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 382/27/2021 bylo schváleno. 
 
 

2. Projekt „Odstavná plocha pro návštěvníky úzkorozchodné trati“ jehož předmětem je 
odstavná plocha pod nádražím. 
 

Pašas –proč v tom projektu na odstavnou plochu je název pro návštěvníky úzkorozchodné  
trati, když jsme se tady celou dobu bavili o tom, že to bude pro potřebu kulturního 
domu? 

Starosta – je to jenom název, a nic to neznamená. Pod něčím se projekt musí uváddět  
Peterová – a bude to oplocené? 
Starosta – oplocené to nebude  
Salvet – a jak to teda bude vypadat máš nějakou představu? Můžeš nám to nějak popsat?  
Kománek – nebude to jako první verze, kterou jsme minule zamítli se závorou? 
Pecháček – jak si pamatuji prvotní návrh co dělal pan Hvorecký- oplocení, osvětlení a závora  

na peníze. Tak to teda tak nebude jo? Podle mě je zbytečné, abychom tady na vesnici 
měli všechno zavřené. A ten podklad toho bude teda jaký? 

Starosta – závora tam nebude,a oplocené to nebylo ani v plánu. Přepošlu, jak to bude vypadat.  
Jako podklad budou zatravňovací dlažba a uprostřed asfalt. 

 
Návrh na usnesení 
ZO schvaluje Smlouvu s MSK o poskytnutí dotace týkající projektu s názvem „Odstavná 
plocha pro návštěvníky úzkorozchodné trati“ .  

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 383/27/2021 bylo schváleno. 
 

 

3. Projekt „Rekonstrukce střechy budovy šaten pro víceúčelový sportovní areál“ jehož 
předmětem je nová střecha kabin 

 
Návrh na usnesení 
ZO přijímá a schvaluje Smlouvu s MSK o poskytnutí dotace týkající projektu s názvem 
„Rekonstrukce střechy budovy šaten pro víceúčelový sportovní areál“ 
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 384/27/2021 bylo schváleno. 
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Pašas – nebylo by lepší už zrekonstruovat celou budovu kabin? Potřebuje to novou fasádu  
pergolu i buňku, že by se udělala jedna pořádná akce  

Starosta – v tuto chvíli jsem měl možnost získat dotaci jen 350 000 Kč na střechu . V letošním  
roce je natolik našlapaný rozpočet a je tolik rozdělaných investic, že nic většího se do 
toho ani nevleze. 

 Pecháček – jaká tam tedy přijde ta střecha? Sedlová? 
Starosta – v podstatě ano, malá sedlová střecha  
 

4. Projekt „Vybavení kulturního domu Třemešná“ jehož předmětem je nákup nových 
židlí 

 
Pašas – budou se měnit všechny židle a přijdou vyměnit i stoly? Pokud ano co se bude dělat  

se starými židlemi? Můžou se dát do hasičárny  
Starosta – v kulturním domě přijdou vyměnit jen židle a to všechny. Co se udělá se  

stávajícími židlemi rozhodne zastupitelstvo, buď se to prodají, někde schovají nebo se 
dá něco třeba do hasičárny.  

 
Návrh na usnesení 
ZO přijímá a schvaluje Dohodu se SZIF o poskytnutí dotace týkající projektu s názvem 
„Vybavení kulturního domu Třemešná“.  

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 

Pašas – u těch to akcí bude probíhat výběrové řízení? 
Starosta – bude poptávkové řízení  
 
Usnesení č. 385/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
 
8. Mikroregion Krnovsko a Mikroregion Osoblažsko  
 
Starosta – Mikroregion Krnovsko předkládá členským obcím nové stanovy svazku, které byly  

aktualizovány na základě platné legislativy a do stanov byly zapracovány připomínky 
starostů jednotlivých členských obcí. 

 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje stanovy Mikroregionu Krnovsko 

 
Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 

 
Usnesení č. 386/27/2021 bylo schváleno. 
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9. Informace starosty 
 

• Účetnictví ZŠ a MŠ Třemešná 
 
Starosta informoval o aktuálním stavu narovnávání účetnictví roku 2020 u příspěvkové 
organizace MŠ a ZS Třemešná 
 
Golíková - informovala o zásahu do účetnictví roku 2020 u ZŠ a MŠ Třemešná - PO snížila  

příspěvek na provoz zřizovatele o 403 953,- Kč. 
 
Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
 

• Zvýšení pokladního limitu 
 
Starosta – z důvodu potřeb účetní operací obce v souvislosti s hotovostními platbami je 
vhodné zvýšit pokladní limit obce z 50 tis na 80 tis 
 
Návrh na usnesení: 
ZO schvaluje zvýšení pokladního limitu na 80 tis Kč  od 29. 4. 2021. 
 

Hlasování: pro:   8           proti: 0      zdržel se: 0 
 
Usnesení č. 387/27/2021 bylo schváleno. 
 
 
Starosta – včera a dnes jsem obdržel dvě žádosti o poskytnutí příspěvku na činnost spolku.  

Včera požádal TJ sokol Třemešná, dneska Sprš a minulý týden požádali hasiči a co se 
týče Mysliveckého spolku Máte mžnost se k tomu vyjádřit už dneska, hasiči si 
požádali o 30 000kč, SRPDŠ 20 000 Kč , TJ Sokol 125 000 Kč . 

 
Kománek – na co chce sokol 125 000 ,- Kč? 
Zahradník R – je tady předseda TJ,  tak se k tomu může vyjádřit  
Zahradník Lukáš – jde tady hlavně o to, abychom jsme zrevitalizovali celý areál. Jak všichni  

víte, není už to v dobrém stavu. Peníze jsou hlavně na nové střídačky, lavičky, 
ochranné sítě za branky. Samozřejmě počítáme, že sezona se rozběhne až na podzim a 
peníze budou i na provoz v tu dobu. Teď, když se nebude hrát, máme možnost a čas 
dát areál trochu do kupy a vyspravit.  

Starosta – přečetl položky na které TJ Sokol chce peníze čerpat. Do TJ Sokol patří i klub  
stolního tenisu a cvičení žen.  

Starosta – projednání příspěvku projednáme příští ZO 
Pašas – nešlo by vyspravit cestu od pana Česlara k panu Musiálovi? Alespoň to vystříkat,  

nedá se tam bezpečně jezdit, cesta je v hrozném stavu. 
Starosta – ano to bychom mohli udělat, neměl by to být problém  
Pašas – ještě se chci zeptat na cyklostezku, jedná obec už nějak? Děje se kolem toho už něco?  

Už je to delší doba  
Starosta – se Svobodovými je připravená dohoda na směně pozemku. Směna je trochu  

složitější, ale už se o finální podobě jedná. Franta Odvrša se může příští týden na obec 
stavit, smlouva bude nachystaná.  



7 

 
Ing. Rostislav Kocián 

            starosta obce   

          
 
 
 
Ověřovatel zápisu: 
 
L. Králová        ………………….  dne ………………….. 
 
T.Salvet   .…………………  dne …………………. 


